
Gazteok egunerokoan egin behar izaten diegu aurre mugikortasun arazoei, hori dela eta, 
garraiobide erabilgarri eta merke bat saltzea erabaki dugu. Alde batetik, merkea izan behar 
du gazteok ez baidugu erosketa ahalmen handia. Bestalde, erabilgarria izan behar du, eta 
zer dago etxean doan kargatu dezakezun eta gordetzeko erraza den patinete bat baina 
erabilgarriagoa? 
Azkenik, ingurumenarekin errespetuzkoa izan behar du. Alderdi honek gizartea hobetzeaz 
gain dirua laguntzak lortzen eta gure enpresaren irudi ona zabaltzen lagunduko baitdigu. 
 


